
 

 

家長通告 

2025-2026/150 

2526 年度第二階段乘搭(屯門線)校巴服務收費（繳費） 

 

敬啟者： 

 

  學校將於 2025 年 12 月 1 日的上學日起安排第二階段校巴乘搭服務，若家長欲為 貴子弟申

請校巴服務，請於 11 月 25 日前於 eClass 進行電子繳費以確認乘搭校巴之名額。 

 

9月1日至14日的費用將順延至第二階段校巴費用合併結算，因此第二階段校巴費用將相應減少；

校巴收費為每月港幣 350 元，第二階段由 2025 年 12 月至 2026 年 2 月，原定費用為$1050； 

調整後的收費詳情如下： 

第二階段 調整後費用 

2025 年 12 月至 2026 年 2 月 $1050-$163.3 (9 月 1 日至 14 日的費用)= $886.7 

 

屯門線校巴路線資料 (上車位置可見於附件) (路線及時間因應學校情況作微調) 

第一站 06:45 皇后山 

第二站 06:55 暉明村 

第三站 07:05 彩園邨巴士站 

第四站 07:35 富泰邨 

尾站 08:00 學校 

  

至於中六學生最後上課日至 2026 年 2 月 12 日，同學仍需繳付 2 月份全額校巴費用，惟往後日子

早上回校補課及應考文憑試日子，如需乘搭校巴，無須額外收費，敬請家長留意。 

 

屆時請 貴子弟提前 5-10 分鐘於上車處等候，亦請家長提醒 貴子弟細閱注意事項及校巴安全守

則。 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與校務處聯絡。 

  

  此致 

貴家長 

裘錦秋中學（屯門） 

 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

  

二零二五年十一月十七日 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Parents Circular 

 2025-2026/150 

Local School Bus Service: Tuen Mun Line  
(2526 Second Phase School Bus Service Fee) 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

The school will be arranging the second phase of the school bus service starting from December 1, 2025. 

If you wish to apply for the bus service for your child, please complete the electronic payment on eClass 

by November 25 to secure their seat. 

 

The fees for the period from September 1 to 14 will be carried over to the second phase of the school 

bus fees for combined settlement, resulting in a corresponding reduction of the second phase bus fee. 

 

Monthly Bus Fee: HKD 350 

Second Phase Service Period: December 2025 to February 2026 

Original Fee: $1050 

The adjusted fee details are as follows: 

 

Phase Adjusted Fee 

December 2025 to February 2026 $1050 - $163.3 = $886.7 

  

Bus Route Information (Pickup points can be found in the attachments)  

(The route and times may be slightly adjusted based on school circumstances): 

First Stop 06:45 Queens Hill  

Second Stop 06:55 Fai Ming Estate  

Third Stop 07:05 Choi Yuen Estate Bus Stop  

Fourth Stop 07:35 Fu Tai Estate  

Last Stop  08:00 School 

 

As for the last school day for Form 6 students, it will be on February 12, 2026. Students are still 

required to pay the full school bus fee for February. However, for future morning classes and the days of 

the diploma examination (DSE exmination), there will be no additional charge for taking the school bus 

if it is needed. Parents are kindly reminded to take note. 

 

Please have your child wait at the pickup location 5-10 minutes in advance. Parents are also requested to 

remind their children to read the important notes and school bus safety guidelines carefully. 

 

If you have any inquiries, please contact the school office at 2461 1555. 

 

Thank you! 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

November 17, 2025 



 

 

附件 Attachment 

屯門線 Tuen Mun Line:  

 

 

 

粉嶺皇后山 Fanling Queen's Hill Estate (6:45) 暉明村 Fai Ming Estate (6:55) 

 

 

 

彩園邨巴士站 Choi Yuen Bus Terminus (7:05) 富泰邨 Fu Tai Estate (7:35) 

 

 
 


